

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

omnibus duxisset uxorem, Pompeio Siciliaeque bellum intulit. Sed virum humana ope in-
 victum, graviter eo tempore fortuna concus-
 sit. quippe longe maiorem partem classis, circa
 Veliam Palinurique promontorium, adorta vis
 Africi laceravit ac distulit. Ea patrando bello
 mora fuit, quod post ea dubia & interdum
 ancipiti fortuna gestum est. nam & classis
 eodem loco vexata est tempestate, & ut na-
 vali primo praelio apud Mylas ductu Agrippae
 pugnatum prospere, ita inopinato classis ad-
 ventu, gravis sub ipsius Caesaris oculis circa
 Tauromenium accepta clades: neque ab ipso
 periculum absuit. Legiones, quae cum Cor-
 nificio erant, legato Caesaris, expositae in ter-
 ra, paene a Pompeio oppressae sunt. Sed an-
 cipitis fortuna temporis matura virtute cor-
 recta, explicatis quippe utriusque partis clas-
 sibus, paene omnibus exutus navibus Pom-
 peius Asiam fuga petiit: iussuque M. Antonii,
 cuius opem petierat, dum inter ducem & sup-
 plicem tumultuatur, & nunc dignitatem re-
 tinet, nunc vitam precatur, a Titio iugulatus
 est. cui in tantum duravit hoc facinore con-
 tractum odium, ut mox ludos in theatro
 Pompeii faciens, execratione populi spectaculo,
 quod praebebat, pelleretur.

CAP. LXXX. Acciuerat, gerens contra
 Pompeium bellum, ex Africa Caesar Lepidum
 cum XII. semiplenis legionibus. Hic vir

E 2

omni-